
Emneevaluering 

Emnekode: Propsy307 

Navn på emne: Skole- og opplæringspsykologi 

År/semester:  H-2019 

Emneansvarlig: Hilde Hetland 

Innledning: 

F.eks. bakgrunn, oppfølging fra tidligere evalueringer 

Undervisningen på Kurset 307 gikk som normalt høsten 2019. Kurset er variert med forelesninger, 
oppgaveskriving, ekskursjon, kasusarbeid og PPT praksis. Vi har også en paneldebatt med folk fra 
fylkesmannen, PPT og andre sentrale aktører som gjøre emnet spennende og aktuelt.  

Emnet ble godt mottatt av studentene, men en del av dem mener at det er litt mye innen dette 
emnet og at eksamen bør være hjemmeeksamen og ikke skoleeksamen.  

 

Studentevalueringer: 

• Metode - gjennomføring 

Flertall av studentene som har svart på evalueringen er godt eller svært godt fornøyde på det 
jevne- men med variasjoner i forhold til hvilke aktiviteter det gjelder på dette emnet. De liker stort 
sett svært godt PPT praksis, og også kasusarbeid og forelesninger. 

  

• Faglærers oppsummering av studentene sine tilbakemelding fra studentevaluering 

Det virker som undervisningen i all hovedsak har fungert slik det har pleid, men jeg er enig med 
studentene i at dette emnet er litt omfattende og at det er mye med forelesninger, 2 innleveringer 
av oppgaver pluss eksamen, samt kasusarbeid, ekskursjoner og PPT praksis.   

• Faglærers kommentarer til studentevalueringen 

Min samlede vurdering er at kurset fungerer godt, men at størrelsen på kullene er av stor 
betydning for dette emnet og at emneansvaret er svært krevende når kullene er store og med mye 
tilrettelegging.  

 

Faglærers vurdering av: 

• Undervisnings- og vurderingsformer 

Gode og er godt tilpasset læringsmålene. 



• Litteraturliste/anbefalt litteratur 

Litteraturlisten er godt tilpasset til innhold og læringsmål.  

Rammevilkår: 

• Lokale og undervisningsutstyr 

Fungerte tilfredsstillende. 

 

• Andre forhold 

 

 

Kort oppsummering av gjennomføringen av emnet med fokus på behov for justeringer 

Studentene på 307 melder at dette emnet er litt omfattende, og at det er mye med forelesninger, 
ekskursjoner, 2 innleveringer av oppgaver pluss eksamen, samt kasusarbeid og PPT praksis.   

Er det noe som ikke har fungert inneværende semester, og hva bør gjøres for å rette dette opp? 

Distribusjon av forelesningsnotater på mitt UiB og bruk av Mitt UiB plattformen bør forbedres litt 
men stort sett har det fungert fint.  

Andre foreslåtte tiltak eller andre forhold av betydning for kvaliteten på emnet 

Emnet har god kvalitet- men bør muligens kuttes litt ned på i forhold til emneomfang 

Øvrige kommentarer 

Hjemmeeksamen på emnet burde muligens innføres for å oppdatere emnet 

 


